
KLASA: 021-05/19-01/001 
Urbroj: 2197/01-02-19-5 

SKRAĆENI ZAPISNIK 
 

sa 22. sjednice Gradskog vijeća Grada Zaboka održane 23. siječnja 2019. u gradskoj 
vijećnici, s početkom u 18:00 sati. 

Prisutni: Žarko Ivančić, predsjednik, Ernest Oremuš i Nevenka Gregurić, potpredsjednici, 
te članovi: Zoran Krajačić, Bojana Birač, Rino Valec, Nataša Hlaban,Valentino Herceg, Martina 
Rubil Skitanić, Martina Repovečki, Josip Horvatin. 

Odsutni: Krunoslav Kušan, Mario Videk, Zoran Bunčec, Franjo Jadek (svi opr.) 
Nadalje, sjednici su prisutni: gradonačelnik Ivan Hanžek, zamjenica gradonačelnika Valentina 
Đurek, Nenad Miletić, pročelnik Upravnog odjela za komunalno gospodarstvo i javne potrebe, 
Natalija Gretić, pročelnica Ureda Grada, Ivana Belinić viša stručna suradnica za financije u 
Upravnom odjelu za financije, Danijel Tuđa, stručni suradnik za infrastrukturu u Upravnom 
odjelu za komunalno gospodarstvo i javne potrebe Grada Zaboka, Kruno Čačko, samostalni 
upravni referent u Uredu Grada, Maja Šimunić, novinarka Zagorskog lista, Darko Fiket, novinar 
Zagorskog radija, Senka Susović, novinarka Radio Stubice i Nenad Kralj, novinar Mreže TV 

 Zapisnik je vodila Gordana Dugorepec. 
Predsjednik Gradskog vijeća, Žarko Ivančić je predložio da se sukladno članku 47. Poslovnika 
Gradskog vijeća dopuni dnevni red razmatranjem 
 Prijedloga odluke o izmjenama i dopunama Odluke o nerazvrstanim cestama. 
Gradsko vijeće, jednoglasno sa 11 glasova za usvaja predloženu dopunu i izmjenu redoslijeda 
točaka  dnevnog reda, te nakon toga jednoglasno za 11 glasova za usvaja dopunjen i izmijenjen 
dnevni red. Za sjednicu je utvrđen sljedeći  

D N E V N I  R E D 
1. Verifikacija skraćenog zapisnika sa 21. sjednice Gradskog vijeća 17.12.2018., 
2. Prijedlog odluke o komunalnoj naknadi, 
3. Prijedlog odluke o komunalnom doprinosu, 
4. Prijedlog odluke o uvjetima i načinu držanja kućnih ljubimaca i načinu postupanja s  
    napuštenim i izgubljenim životinjama te divljim životinjama, 
5. Prijedlog odluke o visini paušalnog poreza po krevetu, smještajnoj jedinici u kampu i  
    smještajnoj jedinici u objektu za robinzonski smještaj, 
6. Izvještaj o radu Savjeta mladih Grada Zaboka u 2018. i Program rada za 2019., 
7. Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o nerazvrstanim cestama, 
8. Izvještaj gradonačelnika o korištenju sredstava proračunske zalihe za  prosinac 2018., 
9. Vijećnička pitanja i prijedlozi. 
 
- Prelazi se na rad po dnevnom redu 

Točka 1. 
Verifikacija skraćenog zapisnika sa 21. sjednice Gradskog vijeća Grada Zaboka, održane 
17. 12. 2018. 
Na zapisnik nije bilo primjedbi, te se isti verificira. 

Točka 2. 
Prijedlog odluke o komunalnoj naknadi 
Prijedlog je obrazložila pročelnica Natalija Gretić, napominje da nisu mijenjani bitni elementi ni 
koeficijent zone ni koeficijent namjene, već ostaju isti, oslobođenja također ostaju ista. 
Komunalna naknada obračunava se po četvornom metru (m²) površine nekretnine za koju se 
utvrđuje obveza plaćanja komunalne naknade – stambeni, poslovni i garažni prostor, građevinsko 
zemljište koje služi obavljanju poslovne djelatnosti i neizgrađeno građevinsko zemljište. Iznos 
komunalne naknade po četvornom metru (m²) površine nekretnine utvrđuje se množenjem 
koeficijenta zone, koeficijenta namjene (Kn) i vrijednosti boda komunalne naknade 
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(B).Koeficijent zone (Kz) najviši je za prvu zonu i iznosi 1. Koeficijent namjene (Kn) ovisi o 
vrsti nekretnine i djelatnosti koja se obavlja. Godišnji iznos komunalne naknade utvrđuje se 
množenjem površine nekretnine za koju se utvrđuje obveza plaćanja komunalne naknade i iznosa 
komunalne naknade po  četvornom metru (m²) površine nekretnine. 
U raspravi je učestvovala Nevenka Gregurić koja traži da se vidi mogućnost smanjenja 
koeficijenta obračuna komunalne naknade za poslovne subjekte koji su prestali s radom ili otišli u 
mirovinu. Natalija Gretić obrazlaže da u slučaju da se utvrdi da poslovni subjekt nije poslovao  
6 mjeseci i duže, obveza se smanjuje za 50%. Nakon toga Gradsko vijeće Grada Zaboka sa 10 
glasova za i jednim suzdržanim glasom donosi Odluku o komunalnoj naknadi. 

Točka 3. 
 Prijedlog odluke o komunalnom doprinosu 
Prijedlog odluke je obrazložila pročelnica Natalija Gretić. Posebno je obrazložila slučajeve u 
kojima ne postoji obveza plaćanja komunalnog doprinosa: građenje i ozakonjenje komunalne 
infrastrukture i vatrogasnih domova, vojnih građevina, prometne, vodne,komunikacijske i 
elektroničke komunikacijske infrastrukture, nadzemnih i podzemnih produktovoda i vodova, 
sportskih i dječjih igrališta, ograda, zidova i potpornih zidova, parkirališta, cesta, staza, mostića, 
fontana, cisterna za vodu, septičkih jama, spomenika, sunčanih kolektora, fotonaponskih modula 
na građevnoj čestici ili obuhvatu zahvata u prostoru postojeće građevine ili na postojećoj 
građevini, koji su namijenjeni uporabi te građevine. Ostali slučajevi u kojima se predlaže da se na 
području grada Zaboka ne plaća komunalni doprinos, a to su javne ustanove kojima je Grad 
Zabok osnivač ili jedan od osnivača, trgovačka društva u isključivom vlasništvu Grada Zaboka, 
udruge s područja Grada Zaboka, poduzetnici koji imaju sukladno posebnom zakonu status 
korisnika potpore za ulaganje, Krapinsko-zagorska županija ili osnovna škola kada gradi ili 
ozakonjuje građevine namijenjene osnovnoškolskom obrazovanju. 50% oslobađanje ako gradi ili 
ozakonjuje sakralne građevine, građevine namijenjene proizvodnji, zdravstvenoj djelatnosti, 
socijalnoj skrbi, predškolskom, srednjoškolskom ili visokom obrazovanju, kulturi ili tehničkoj 
kulturi, sportu ili adaptira ili sanira registrirane spomenike kulture i slične objekte pod zaštitom, a 
30% oslobađanje ako obveznik ima ili imao prebivalište na području Grada Zaboka 10 ili više 
godina neprekidno te nema u svom vlasništvu ili suvlasništvu stan ili stambenu zgradu na 
području Grada Zaboka i 50% oslobađanje u slučaju gradnja građevine namijenjene 
poljoprivrednoj djelatnosti. 

Nakon toga, bez rasprave Gradsko vijeće Grada Zaboka jednoglasno sa 11 glasova za 
donosi Odluku o komunalnom doprinosu.           
 

Točka 4. 
Prijedlog odluke o uvjetima i načinu držanja kućnih ljubimaca i načinu postupanja s  
napuštenim i izgubljenim životinjama te divljim životinjama 
Prijedlog odluke je obrazložila pročelnica Natalija Gretić, napominje da je kroz javno 
savjetovanje o nacrtu odluke bilo jako puno primjedbi, neke su usvojene a neke ne. Grad Zabok 
se odlučio ne propisati trajnu sterilizaciju pasa i mačaka. Nedavnom Presudom Visokog 
upravnog suda RH presuđeno je da se odredba o mogućnosti uvođenja trajne sterilizacije i 
kastracije odnosi na napuštene i izgubljene kućne ljubimce, a ne na sve kućne ljubimce, te su 
poništene takve odredbe propisane odlukom jedne općine. Obveza kontrole razmnožavanja 
kućnih ljubimaca stavljena u obvezu vlasnicima kućnih ljubimaca, a kontrola izvršenja njihovih 
obveza u nadležnost veterinarske inspekcije. Što se tiče opasnih pasa, odredbe su u predloženu 
odluku preuzete iz Pravilnika o opasnim psima. Nataša Hlaban je pitala koji je tretman radnih 
pasa. Natalija Gretić napominje da  se odredbe ovoga Pravilnika ne primjenjuju na službene pse 
koji se koriste za obavljanje poslova tijela državne uprave i dr. 
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Nakon toga Gradsko vijeće Grada Zaboka jednoglasno sa 11 glasova za donosi Odluku o 
uvjetima i načinu držanja kućnih ljubimaca i načinu postupanja s napuštenim i izgubljenim 
životinjama te divljim životinjama. 
 

Točka 5. 
Prijedlog odluke o visini paušalnog poreza po krevetu, smještajnoj jedinici u kampu i  
 smještajnoj jedinici u objektu za robinzonski smještaj 
Prijedlog odluke  je obrazložila pročelnica Natalija Gretić. Pitanja nije bilo, te Gradsko vijeće 
Grada Zaboka jednoglasno sa 11 glasova za donosi Odluku o visini paušalnog poreza po krevetu, 
smještajnoj jedinici u kampu i smještajnoj jedinici u objektu za robinzonski smještaj. 
 

Točka 6. 
Izvještaj o radu Savjeta mladih Grada Zaboka u 2018. i Program rada za 2019. 
Predsjednica Savjeta Karla Trgovec ispričala je svoj izostanak, te je obrazloženje dala zamjenica 
Valentina Đurek budući prati njihov rad i aktivno učestvuje u svim događanjima u organizaciji 
Savjeta i prisustvuje njihovim sjednicama. Savjet mladih kao savjetodavno tijelo na žalost ne 
može biti nositelj programa koji se financiraju iz EU fondova, ali su uključeni u provedbu tih 
programa. Tako će se uključiti u  projekt Grada Zaboka: reGENERATOR (ukoliko prođe na 
natječaju). Nadalje, Savjet će imati zadatke i u provođenju projekta  “Uzmi pare i napravi nešto 
za mlade: Participativnim proračunom do aktivnog sudjelovanja mladih u lokalnoj zajednici” u 
kojem je Grada Zabok partner LAG-u. Projekt predstavlja pilotiranje prvih participativnih 
proračuna za mlade u Hrvatskoj, a što je praksa koju poznaje ne mali broj zemalja Europske 
unije. Cilj projekta je poticanje aktivnog sudjelovanja mladih u procesima donošenja odluka u 
lokalnoj zajednici te jačanje dijaloga mladih i donositelja odluka. Svakodnevnim kontaktima s 
mladima mogu reći da ih najviše zabrinjavaju egzistencijalna pitanja, završetak studija, 
zaposlenje, rješavanje stambenog pitanja,  općenito sve što je vezano uz osamostaljivanje. Grad 
nastoji kroz stipendiranje studenata, sufinanciranje vanškolskih programa, financiranja programa 
i projekata udruga za mlade zadovoljavati potrebe mladih. Zadovoljni smo radom Savjeta 
protekle godine i pozitivnim reakcijama mladih  pa na isti način nastavljamo i ove godine u 2019. 
Srednjoškolci i njihovi mentori su pokazali veliki interes za galerija kviz tipa pub kviza održan u 
svibnju prošle godine, pa ćemo nastaviti tradiciju. Osim toga, mladi su zadovoljni interaktivnim 
predavanjima o aktualnim temama koje vode  stručnjaci iz pojedinih oblasti tako je Savjet 
organizirao interaktivno predavanje na temu 'Mladi i alkohol' koje su održali Hrvoje Maleković, 
psiholog Doma zdravlja Zagreb i Ireneja Jurković, stručna terapeutkinja u Klubu liječenih 
alkoholičara 'Hesta' iz Zaboka, a u dijalogu su aktivno sudjelovala i dva člana KLA 'Hesta', 
Daniel i Andrea.  Izbor tema za predavanja ove godine Savjet će odlučiti tijekom godine na 
svojim sastancima. I dalje ćemo nastojati nastaviti s obukom članova savjeta mladih i njihovog 
sudjelovanja na konferencijama, radionicama i predavanjima u organizaciju drugih subjekata. 
Savjet surađuje sa školama, udrugama za mlade, a posebno sa Mrežom udruga ZAGOR i 
Savjetom za mlade KZŽ. Prošle godine dogovorena je suradnja s Povjerenstvom za 
ravnopravnost spolova Grada Zaboka, tako su zajedno obilježili Međunarodni dana borbe protiv 
nasilja nad ženama upoznavanjem stanja i problema na području Zaboka, te organizirali 
predavanje za učenike zabočkih srednjih škola o paničnom poremećaju i njegovom liječenju koje 
je održao dr. Zlatko Crkvenčić. Članovi Savjeta mladih najviše osobnim angažmanom i 
prisutnošću na događanjima i kontaktima sa mnom i Gradskom upravom, udrugama i dr. 
osobnim primjerom i angažmanom radili na promociji uloge i zadataka Savjeta mladih u svom 
okruženju. Želimo im puno uspjeha u realizaciji programa za 2019. godinu. Zadovoljni smo 
radom Savjeta mladih i predlažemo usvajanje Izvješća i davanje suglasnosti na Program rada za 
2019. Nakon toga, Gradsko vijeće Grada Zaboka, jednoglasno sa 11 glasova za donosi sljedeće 
Zaključke:  
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1) Gradsko vijeće Grada Zaboka usvaja Izvješće o radu Savjeta mladih Grada Zaboka za 

2018. godinu. Izvješće se prilaže ovom Zaključku i čini njegov sastavni dio. 
2) Zaključak o odobravanju Programa rada Savjeta mladih Grada Zaboka s financijskim 

planom za 2019. godinu 
I. 

Odobrava se Program rada Savjeta mladih Grada Zaboka s Financijskom planom za 2019. 
godinu u tekstu koji se prilaže ovom zaključku i čini njegov sastavni dio. 

II. 
Ovaj zaključak objavit će se na Službenim stranicama Grada Zaboka i stupa na snagu 

danom objave. 
Točka 7. 

Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o nerazvrstanim cestama 
Prijedlog je obrazložila pročelnica Natalija Gretić- iznosi da je prilikom izrade ovogodišnjeg 
troškovnika geodetskih usluga izmjere i upisa u zemljišne knjige i katastar gradskih nerazvrstanih 
cesta i ostale komunalne infrastrukture uočena je potreba da se u Popis nerazvrstanih cesta na 
području Grada Zaboka doda i cestica koja se nalazi uz park i dječje igralište u Pavlovcu 
Zabočkom (kod kapelice) - nerazvrstana cesta NC PAV 023 Odvojak Park Pavlovec duljine 69 
m, prosječne širine 5 m. 
Pitanja nije bilo, te bez rasprave Gradsko vijeće Grada Zaboka jednoglasno sa 11 glasova za 
donosi Odluku o izmjenama i dopunama Odluke o nerazvrstanim cestama, kako slijedi: 

Članak 1. 
 U Odluci o nerazvrstanim cestama (Službeni glasnik Krapinsko-zagorske županije br. 
25/12., 18/16. i 45/17.), u Prilogu Popis nerazvrstanih cesta na području Grada Zaboka, u 
Mjesnom odboru VI, iza retka koji glasi: 
NC PAV 
022 

Spoj DVD Pavlovec Zabočki-
Ravnice 

Zabok 163 2,50 

dodaje se novi redak koji glasi: 
 
NC PAV 
023 

Odvojak park Pavlovec Zabok 69 5 

 
 te se u retku ispod novog retka pod UKUPNO broj 7246 zamjenjuje brojem 7315. 

Članak 2. 
 Ova Odluka stupa na snagu osmog dana od dana objave u Službenom glasniku 
Krapinsko-zagorske županije. 

Točka 8. 
Izvještaj gradonačelnika o korištenju sredstava proračunske zalihe za  prosinac 2018. 
Žarko Ivančić napominje da isplata nije bilo, te predlaže da se izvješće usvoji prijedlog. 
Nakon toga Gradsko vijeće Grada Zaboka jednoglasno sa 11 glasova za donosi sljedeći 
Zaključak: 

I. Gradsko vijeće Grada Zaboka prima na znanje i prihvaća Izvješće Gradonačelnika o 
korištenju sredstava proračunske zalihe za razdoblje od 1. do 31. prosinca 2018. godine. 

II. Izvješće iz članka I. nalazi se u prilogu ovog Zaključka i čini njegov sastavi dio.  
Točka 9. 

Vijećnička pitanja i prijedlozi 
Gradonačelnik napominje da će se održati sastanak s Hrvatskim cestama vezano uz prometnu 
situaciju u Zaboku, a vezano uz elektifikaciju pruge, izgradnju industrijske ceste, novu lokaciju 
rotora u Gredicama (izmještanje). Pokušat će se dogovoriti da se svi radovi ne odvijaju 
istovremeno kako ne bi dolazilo do prometnih blokada. Nadalje, važno je riješiti preusmjeravanje  
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tranzitnog prometa na brzu cestu. Vezano uz zimsku službu i održavanje cesta nije bilo većih 
problema ali nismo zadovoljni sa Županijskim cestama jer ulica M. Gupca nije posoljena niti 
očišćena, pa je pismeno zatraženo očitovanje.  Radovi na cesti Grdenci – Jadeki, položen je 
kameni materijal do podvožnjaka ispod autoceste, most je postavljen i zalijana je deka na mostu. 
Građani su ovom investicijom vrlo zadovoljni a i biciklisti. Vezano uz  projekt reGENERATOR 
očito je da se prolongiranjem natječaja nastoji dati vremena onima koji na vrijeme svoje projekte 
nisu pripremili. Nevenka Gregurić iznosi primjedbu građana i pita da li je moguće da se utječe 
da se smanji promet šleperima po staroj Zagorskog magistrali. Nekad je bio zabranjen promet 
šleperima Zagorskom magistralom. Gradonačelnik iznosi da je razgovarao s Policijom i 
Hrvatskim vodama vezano uz ovaj problem, jer je bila zabrana prometa teretnim vozilima, ali 
kontrola nije vršena. Na kraju napominje da ističe mandat Vijećima mjesnih odbora, te predlaže 
da se izbor za nove obavi zajedno s izborima za EU parlament u svibnju ove godine. 
Josip Horvatin poziva prisutne na braniteljsko glazbeno-scensku predstavu "Bitka za 
Vukovar - kako smo branili grad i Hrvatsku" u organizaciji UDVDR Ogranak Zabok i 
HVIDR-a Zabok, a koja će se održati u Osnovnoj školi K. Š. Gjalskog, 6. veljače 2019. u 18.00 
sati. 

 Predsjednik Gradskog vijeća Žarko Ivančić zaključuje sjednicu u 19 sati. Akti donijeti na 
ovoj sjednici su izvršeni, pa se predlaže verifikacija Skraćenog zapisnika sa 22. sjednice 
Gradskog vijeća Grada Zaboka od 23. siječnja 2019. godine. 

 
 
 

         Zapisničar                                PREDSJEDNIK 
                                                                                                       Gradskog vijeća 
  Gordana Dugorepec                                               Žarko Ivančić,oec.  
 
 


